



### تعميم

### GACA Circular

**To:** All airlines operating in the airports of the Kingdom of Saudi Arabia, including private aviation.

إلى: جميع شركات الطيران العاملة بمطارات المملكة العربية السعودية بما يشمل الطيران الخاص.

**Subject:** Checking the validity of the residency document for the passengers who are residents in one of GCC countries and obtaining electronic tourist visa before issuing the boarding pass

الموضوع: التحقق من صلاحية الإقامة التي يحملها المسافر المقيم في إحدى دول مجلس التعاون الخليجي والحاصل على التأشيرة الإلكترونية للزيارة لغرض السياحة قبل إصدار بطاقة الصعود للطائرة.

**Reference:**

المرجع:

- Article (23) of the Civil Aviation Law.

- المادة (٢٣) من نظام الطيران المدني.

**Instructions:**

التعليمات:

- All airlines must check the validity of the residency document carried by passengers who are residents in one of GCC countries and have electronic tourist visa before issuing the boarding pass.
- Failure to comply with circulars issued by GACA is an explicit violation of Government's orders. Legal procedures shall be initiated against violators who will be held responsible.

- يجب على جميع شركات الطيران التحقق من صلاحية الإقامة التي يحملها المسافرون من فئة حاملي الإقامة في إحدى دول مجلس التعاون لدول الخليج العربي الحاصلين على التأشيرة الإلكترونية للزيارة لغرض السياحة قبل إصدار بطاقة الصعود للطائرة.
- إن عدم الالتزام بالتعاميم التي تصدرها الهيئة يعد مخالفة صريحة للأوامر الحكومية وسيتم اتخاذ الإجراءات النظامية بحق المخالف وتحمله المسؤولية المترتبة على ذلك.

Attachment(s): Nil.

المرفقات: لا يوجد.

نائب الرئيس التنفيذي للسياسات الاقتصادية والتعاون الدولي

Executive Vice President of Economic Policies and international Cooperation



Handwritten signature in blue ink.